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Protokoll Norrmalms pensionärsråd  

Datum: den 11 maj 2015  

 

Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Brigitte Straubinger (PRO) 

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Barbro Gåije (PRO) 

Ersättare 
            Kerstin Sund (SPF) 

            Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

            Kurt Söderberg (PRO) 

            Iva Widerström (PRO)  

 

Anmält förhinder 

            Kerstin Sund (SPF) 

 

I tjänsten närvarade 
Anne Höjer, avdelningschef         

Sara Alvfeldt, sekreterare 

Christina Jedestav, ekonomicontroller 

  

 

  

…………………………….. 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras   

 

 

Datum 2015-05-12    

 

 

…………………………........ 

Kerstin Rosenqvist Hedler 
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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

 

 

§ 1   

Formalia 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2   

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3   

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 

Ekonomicontroller Christina Jedestav gav information om arbetet med 

äldreomsorgens ekonomi.   

 

§ 5 

Nämndärenden 

 

Vanadislundens hundrastgård – tre förbättringsförslag – svar 

på medborgarförslag  
Dnr 1.2.4.- 189/2015  

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till 

handlingarna. 

 

Tertialrapport 1 med prognos för 2015 

Dnr 1.2.1.-244/2015 

 

Anne Höjer ger information om det kvalitetshöjande arbetet som 

pågår på Väderkvarnen. Vidare ger hon information, utifrån 

inkommen fråga, om ungdomsrådets funktion. Kerstin Rosenqvist 

Hedler uppger i detta sammanhang att hon önskar att fler kände till 

vilken roll pensionärsrådet kan fylla.  

 

Övriga frågor 

Kurt Söderberg uppger att han är missnöjd över det beslut som 

fattats om indragna busslinjer. Utifrån stadsdelsnämndens senaste 

protokoll tyckte han inte att frågan behandlades tillräckligt tydligt 

där och han kommer att inkomma med en skrivelse om det.   

 

Kerstin Roseqvist Hedler informerar om att hon deltagit i möten 

med IVO:s dialogforum, Socialstyrelsens äldreråd samt i 

samverkansmöte med de kommunala pensionärsråden och 

landstingets hälso- och sjukvårdsförvaltning. Hon kommer att 

vidarebefordra rapporter från Socialstyrelsen samt skicka ut 

information från samverkansmötet, så snart den finns tillgänglig.  
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Kerstin Rosenqvist Hedler informerar om den planerade 

seniordagen som kommer äga rum på Vasaträffen den 18 maj. Hon 

kommer att närvara där som representant för pensionärsrådet och 

SPRF. 

 

Äldreborgarråd Clara Lindblom kommer närvara första 

sammanträdet efter sommaren 24 augusti  och kommer då att 

komma klockan 09:00. 

 

Information från förvaltningen 

Anne Höjer ger kortfattad information om att ett arbete med att ta 

fram nyckeltal inom först och främst hemtjänsten har påbörjats.   

 

Sara Alvfeldt informerar om att den årliga 

verksamhetsuppföljningen kommer att äga rum på Väderkvarnen 

den 18 och 19 maj.  

 

§ 6 

Nästa möte hålls den 8 juni 2015. 

                  

                § 7 

                 Rådets ordförande avslutar mötet. 

  

 

10.45–12.00 Ledamöternas egna råd- Britt-Inger Sten Hagstedt från 

patientnämnden kommer och informerar om deras verksamhet.  

 

 

 

 

 

 

 


